
 

 

Interpellation  

Till ansvarigt kommunalråd angående narkotikaanvändning! 

Droganvändning och försäljning av droger skapar stora problem i vårt samhälle. Det är med 
all rätt ett stort fokus på drogförsäljningen och rekryteringen till de kriminella gäng som 
oftast står för försäljningen. Lagarna skärps för de som säljer och allt fler blir lagförda. 
Kommunerna försöker förhindra att fler ungdomar blir indragna i försäljningsverksamheten 
genom förebyggande åtgärder. 

Fokuset på de som köper narkotika är inte lika stort.  Narkotikan används mest av ungdomar 
och unga vuxna. Det sker i alla samhällsklasser. Cannabis används mest av låginkomsttagare, 
amfetamin och kokain av medel-och-höginkomsttagare. Här har hela samhället ett stort 
ansvar för att upplysa och förhindra narkotikaanvändning. 

Med anledning av detta ställer jag följande frågor 

1, Vilka resurser finns för information om narkotika och hur informeras främst barn och unga 
om farorna med och beroendet av narkotika? 

2. Har kommunen för avsikt eller tänkt ta ett samlat grepp runt narkotikafrågan, belysa 
problemen och engagera våra kommuninvånare för ett narkotikafritt Gävle. 
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